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ГІРСЬКА  СІЛЬСЬКА  РАДА 

БОРИСПІЛЬСЬКОГО РАЙОНУ КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л №46 

засідання постійної комісії з питань комунальної власності, житлової політики, 

комунального господарства, транспорту, енергозбереження та благоустрою 

Гірської сільської ради 

від 17.04. 2024 року початок о 10-00 годині                                          с. Гора  

 

 

Присутні члени комісії: Нерубайська І.М. (голова комісії), Олена Ничик, Галач 

А.А. 

 Відсутні члени комісії: Узварик В.М.  

Присутні: депутати: Хоменко Л.В., Яременко С.В. 

Жителі громади: Янкова І.М.  

Запрошені: секретар с.р. Шершень Л.Ф., Жила В.О. - начальник управління ЖКГ 

та КБ, долучались Пташинський В.О. , Коссаковська А.С. – керівники відділів 

УЖКГ та КБ. 

 

Засідання відкриває голова комісії Нерубайська І.М. 

 

Голова комісії запропонувала розглянути проект порядку денного  сформований 

до оголошення засідання комісії: 

1.  Про укладання договору про доступ до об’єкта будівництва для 

розміщення технічних засобів телекомунікації 

2. Про укладання додаткової угоди про заміну сторони Договору №КІ2080 

про надання доступу до об’єкта будівництва для розміщення технічних 

засобів телекомунікацій 

3. Про укладання додаткової угоди про заміну сторони договору з надання 

доступу до інфраструктури об’єкта № UA5649 

4. Різне. 

Голова комісії запропонувала внести зміни до проекту порядку денного, 

отримавши проекти рішень та звернення для розгляду, після обговорення 

пропозицій членів комісії поставила на голосування порядок денний зі 

змінами: 

5. Розгляд актів передачі/отримання комунального майна  

6. Розгляд рекомендації бюджетної комісії стосовно доцільності ренмонту 

адмінбудівлі Гірської сільської ради 

7. Порушення благоустрою на вул Квітнева 52-54 в с. Гора 

Голова поставила на голосування порядок денний зі змінами  та з пропозицією 

розглянути сьоме питання першим, а різне останнім: 

ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 

«Відсутній» – 1. 
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Розгляд питань порядку денного: 

1. Порушення благоустрою на вул Квітнева 52-54 в с. Гора. 

Доповідав: Ничик О.О.  повідомила про скаргу  від Янкової І.М. про 

порушення благоустрою її сусідом на вул Квітнева. Виїхали на місце для 

огляду. Фото додається. При з’ясуванні обставин виявилось, що є постанова  

2023 року про усунення порушень, але не виконана стороною порушника. 

Вирішили: Викликати на розмову власника земельної ділянки вул. Квітнева 54 

для подальших зясувань обставин : порушене дорожнє полотно , каналізаційні 

люки знаходяться за межами земельної ділянки, встановлені високі бордюри. 

Повідомити газову про виявлення каналізації поряд з трубою газопроводу.  

ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 

«Відсутній» – 1. 

2. Про укладання договору про доступ до об’єкта будівництва для розміщення 

технічних засобів телекомунікації 

Доповідала Коссаковськ А.С. Приведення у відповідність договорів оренди 

(доступу/ розміщення) комунікацій на комунальних об’єктах. Договір на оренду 

був підписаний сільською радою, а балансоутримувач управління ЖКГ та КБ. 

Вирішили: Рекомендувати сесії прийняти рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 

«Відсутній» – 1. 

3. Про укладання додаткової угоди про заміну сторони Договору №КІ2080 про 

надання доступу до об’єкта будівництва для розміщення технічних засобів 

телекомунікацій 

Доповідала Коссаковськ А.С. Приведення у відповідність договорів оренди 

(доступу/ розміщення) комунікацій на комунальних об’єктах. Договір на оренду 

був підписаний сільською радою, а балансоутримувач управління ЖКГ та КБ. 

Вирішили: Рекомендувати сесії прийняти рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 

«Відсутній» – 1. 

4. Про укладання додаткової угоди про заміну сторони договору з надання 

доступу до інфраструктури об’єкта № UA5649 

Доповідала Коссаковськ А.С. Приведення у відповідність договорів оренди 

(доступу/ розміщення) комунікацій на комунальних об’єктах. Договір на оренду 

був підписаний сільською радою, а балансоутримувач управління ЖКГ та КБ. 

Вирішили: Рекомендувати сесії прийняти рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 

«Відсутній» – 1. 

5. Про розгляд актів передачі/отримання комунального майна для задоволення 

потреб держави в умовах правового режиму воєнного стану : 

1). безоплатно передати у державну власність в особі військової частини  А 0222, 

комунальне майно Гірської сільської територіальної громади 

2). безоплатно передати у державну власність в особі військової частини А 0603, 

комунальне майно Гірської сільської територіальної громади 

3). безоплатно передати у державну власність в особі військової частини                     
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А 4047, комунальне майно Гірської сільської територіальної громади 

4). безоплатно передати у державну власність в особі військової частини                     

А 4802, комунальне майно Гірської сільської територіальної громади 

5). Про надання згоди на отримання в комунальну власність гуманітарної 

допомоги від Департаменту економіки Київської обласної державної 

адміністрації. 

Вирішили: Рекомендувати прийняти сесією рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 

«Відсутній» – 1. 

 

6.  Розгляд рекомендації бюджетної комісії стосовно доцільності ренмонту 

адмінбудівлі Гірської сільської ради. 

Доповідав Пташинський В.О. Управлінням ЖКГ та КБ були надані Локальні 

кошториси на поточний ремонт серверної та на поточний ремонт топкової, що 

знаходяться в приміщенні Гірської сільської ради. 

Комісією було оглянуто дані приміщення. Окрема кімната яка попередньо не 

використалась і мала бути використана як кімната гігієни площею  2,3 м2 тепер  

може бути використана після ремонту як серверна. Кімната має тільки стіни без 

освітлення. Рекомендація комісії – визнати потребу та доцільність у ремонті. 

Топкова – це існуюче приміщення топкової, що потребує ремонту.  

Вирішили: Комісія визнає потребу та доцільність в ремонті.  

ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 

«Відсутній» – 1. 

7. Ріне. 

У різному розглядали два питання: 

1).Місячник благоустрою без коштів, що зроблено, на що варто звернути увагу. 

2). Сміттєвий майданчик на вул. Лесі Українки в с. Гора. Можливість 

альтернативи для жителів села, адже його одного не вистачає для мешканців. 

Вирішили: Звернутися до управління ЖКГ та КБ з рекомендацією розробити 

альтернативу для розміщення ще двох сміттєвих майданчиків. 

Порядок денний вичерпано. 

 

Голова постійної комісії з питань комунальної власності, житлової політики, 

комунального господарства, транспорту, енергозбереження та благоустрою 

Гірської сільської ради Нерубайська І.М. засідання комісії закрила. 

 

 

17.04.2024 року                         Голова комісії: Нерубайська І.М. 

  


